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In dit nu mmer  onder andere  
 

¶ Woord van de voorzitter 

¶ Fotoôs van het jubileumfeest 

¶ SamenLoop voor Hoop 

¶ Marathon Eindhoven 

¶ Ledenwerving 

¶ Wist u daté. 
 
En de bekende rubrieken als De Pen 
Lopen, Nieuwe Leden en Verjaarda-
gen.  
 
 
Kopij voor het volgende clubblad uiter-
lijk donderdag 7 september inleveren 
via clubblad@avgm.nl 
 
 

 
 

van de re dactie  
 
ñHet clubblad leest toch niemand?ò 
 
Een veel gehoorde opmerking van GM leden, 
wat niet geheel de waarheid is. Dit blijkt wel 
uit de opmerkingen die wij kregen wanneer er 
een schrijffout ontdekt was in de jubileum-
editie van april 2017. En daar zijn wij dolblij 
mee! Zowel het feit dat wij gewezen worden 
op schrijffouten als het feit dat het clubblad 
kritisch gelezen wordt doet ons deugd. De tips 
voor een volgende jubileumeditie nemen wij 
zeker mee. Hartelijk dank daarvoor! 
 
Vanaf september 2017 krijgt het clubblad een 
gewijzigde opmaak. Om een idee te krijgen: 
het gaat er uitzien zoals de jubileumeditie is 
opgemaakt door René Uijthoven. De paginaôs 
worden in twee kolommen verdeeld, artikelen 
worden in blokken geplaatst en voorzien van 
minimaal één foto. Zodat het lezen van het 
clubblad nog meer een feestje wordt. 
 
En voor nué veel leesplezier!  
Moge de foutmeldingen en leuke inzendingen 
tot ons komen. 
 
De redactie 
 
Paul van Bree 
Mirjam van der Lee 
Ariënne van de Pol 
Marleen Smulders 
Tiny Steenbakkers 
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http://www.printendruk.com/
http://dieder.nl/
http://www.bikebest.nl
http://bosenslegers.nl/
http://www.schildersbedrijfvanboven.nl/
http://www.bierelier.nl
http://www.podotherapiebrons.nl/
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Als bestuur kijken we terug op een zeer geslaagd jubileumfeest, met 
een opkomst van 400 leden. 
In die 60 jaar is natuurlijk van alles veranderd. In de eerste jaren 
werd er getraind op een sintelbaantje en begonnen we met 22 leden. 
En kijk eens om je heen wat we nu hebben: een schitterende ac-
commodatie en meer dan 600 leden. Onze vereniging is uitgegroeid 
tot een volwassen en bloeiende club. Naast het neerzetten van een 
sportieve prestatie stond en staat gezelligheid hoog in het vaandel. 
Onze vereniging steunt op vele vrijwilligers en staat midden in de 
maatschappij. 
Op dit moment hebben we ruim tweehonderd vrijwilligers die training 

geven, bardiensten draaien, clubblad maken, het interieur verzorgen, de website bijhouden, wed-
strijden organiseren, jureren, de baan onderhouden, schilderen, klussen etc. Dankzij de inzet van 
al deze mensen zijn wij een club waar een fijne sfeer heerst, waar onder begeleiding van goed 
opgeleide trainers een enorm aanbod is aan trainingsmogelijkheden. De organisatie van ons jubi-
leumfeest was in handen van Tom Lassing, die een aantal leden bereid had gevonden hun ener-
gie en kennis in te zetten voor het slagen van het feest. Nou dat is gelukt. Tom en alle leden van 
de jubileumcommissie chapeau!! Natuurlijk ook een bedankje aan Jan en Joke van Kasteren en al 
de barmedewerkers die ons van een natje en droogje hebben voorzien. 
Onze vereniging staat midden in de maatschappij en was een van de eerste in Best met een groep 
VB-atleten en met zonnecellen op het dak. Veel Bestenaren zullen ons ook koppelen aan de festi-
viteiten rond bevrijdingsdag. Ook dit jaar hebben wij weer het bevrijdingsvuur naar Best gebracht. 
Een ideaal podium om onze vereniging te promoten. 
De maatschappij verandert dus dat zullen wij ook doen. Ons sportaanbod is de afgelopen jaren 
uitgebreid met Athletics Champs, Bambie-atletiek en bootcamp. Onze speciale Jubileum di-GMer 
geeft een goed beeld over de ontwikkelingen van de laatste tien jaar, gelardeerd met leuke anek-
dotes van bekende leden uit die periode. Heb je nog geen exemplaar in bezit? Eer zijn in de kanti-
ne nog exemplaren aanwezig die gratis kunnen worden meegenomen. 
Vandaag is het 25 graden Celsius, de zomer dient zich weer aan. Met interessante activiteiten bij 
GM. Het bestuur wenst iedere deelnemer veel succes en veel plezier. Naast de reguliere competi-
tiewedstrijden is er natuurlijk ook onze traditionele Kermismeerkamp met wederom heel veel aan-
meldingen. Uniek is de landelijke loopwedstrijd ñDe 10km van NLò, georganiseerd door Sport-
events. Best is daarbij een van de 15 locaties met een interessant parcours door het centrum van 
Best. De start en finish bij GM. Schrijf je in als loper of help ons als vrijwilliger! 
De vakantie komt er aan en ik wil op deze plaats namens het bestuur iedereen een goede vakan-
tie wensen. 
 
Paul Hoen 

 d
e
 v

o
o
rz

it
te

r 
 

http://nxtfysio.nl./
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Sportieve lezer, 
 

In het vorige nummer van de Digitale GM-er heb ik van Norbert de Zeeuw 
de pen gekregen (bedankt) en daarom nu in dit nummer een stukje van 
mijn hand. Mijn naam is Frans Strikwerda en volgend jaar alweer 25 jaar 
heel gelukkig getrouwd met Sita. Opgegroeid in Noord-Brabant (Raams-
donksveer) en na mijn studie (werktuigbouwkunde) in Sittard gaan wonen 
en werken. In 1998 gaan werken in Best en het jaar daarop verhuisd naar 
Best. Eind 2003 hebben we onze eerste adoptiedochter gekregen en in 
2007 onze tweede. De beide dames (14 en bijna 12 jaar) zijn eveneens lid 
van GM en veelvuldig op de baan actief, inmiddels als C- en D-junior. 

 
In het najaar van 2001 heb ik bij Ben Saris de beginnerscursus gedaan. In die tijd had nog bijna 
niemand een sporthorloge (en al helemaal geen GPS). We moesten dan ook na een inspanning 
onze eigen hartslag bepalen door twee vingers op de halsslagader te leggen terwijl Ben de dertig 
seconde aftelde. Na de succesvolle afsluiting van de cursus ben ik lid geworden van de club en 
dat ben ik al weer vijftien jaar. Daarna ben ik verder gegaan in de loopgroep van Frank Coppel-
mans en later bij Chris Rosier. Met name van Chris heb ik alle sluip-door kruip-door routes in en 
rondom Best geleerd. Iets waarvan ik nu als trainer nog steeds plezier van heb. 
 
Bijna twee jaar later was ik klaar voor mijn eerste halve marathon in Eindhoven. Het resultaat was 
een mooie 1:45:46 en in de daaropvolgende jaren was ik in staat om mijn PR steeds wat verder 
aan te scherpen. De eerste keren met minuten eraf, later natuurlijk met steeds kleinere verbeterin-
gen. Uiteindelijk is het me net niet gelukt om onder de anderhalf uur te komen (PR 1:30:35). 
 
Naast halve marathons (en natuurlijk ook 10 en 15km, 10 Engelse mijlwedstrijden) heb ik ook een 
viertal hele marathons gelopen. Rekenkundig is tweemaal een halve marathon een hele marathon, 
maar daar stopt de vergelijking dan ook. Mijn ervaring is dat het lopen van een hele marathon veel 
en veel meer dan tweemaal zo zwaar is. De trainingen zijn veel intensiever en langduriger. Daar 
waar je bij een halve marathon ruimschoots binnen de grenzen van het menselijk lichaam blijft, 
schuur je daar bij het trainen voor een hele marathon al tegen aan. En bij de uiteindelijke marathon 
ga je er dan nog eens dik 10 kilometer overheen. Maar het is en blijft een onvergetelijke ervaring 
om de finish na 42 kilometer en 195 meter te passeren. Mijn snelste dagen liggen inmiddels achter 
me. Het proces gaat de andere kant weer op en duurt elke volgende halve marathon langer dan 
de vorigeé En inmiddels ben ik al weer langzamer dan ik aan het begin van mijn hardloop carri¯re 
wasé Echter voor 2017 heb ik de ambitie om weer een keer een halve marathon in 1:45 te lopen. 
Wie weet lukt me dat in oktober of november. 
  

http://yogasoulbest.nl
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Met dat in mijn achterhoofd ben ik een paar jaar geleden begonnen als hardlooptrainer. Eerst als 
assistent-trainer bij Frank Coppelmans en Patrick Bindels op de baan en daarna de cursus Basis 
Loop Trainer 3 van de Atletiek Unie in Helmond. De opleiding heb ik in 2015 succesvol afgesloten. 
Op de maandagavond bieden Bart Roossink en ik samen een gevarieerde en intensieve interval-
training aan, waar iedereen effectief kan trainen en vooral ook plezier kan hebben. Zowel de snel-
lere recreatieve lopers, als ook de minder snelle lopers. 
 
Verder loop ik als assistent trainer op de zaterdag met de groep van Harm Bakker. In de afgelopen 
maanden samen met een aantal lopers naar de halve marathon van Tilburg getraind. En uiteinde-
lijke met een paar hele mooie resultaten op de zeer warme laatste zondag van mei. 
Ook dit najaar gaan diverse atleten weer trainen voor een halve marathon. In Eindhoven of elders. 
Heb je ook interesse om een keer een halve marathon te lopen en te ervaren, informeer dan bij 
een van de trainers en kijk samen bij welke groep je het beste kunt aansluiten. Maar bedenk ook 
het lopen van een goede 10 of 15 kilometer meer voldoening geeft dan een óslechteô halve. Suc-
ces! 
 
Ik geef de pen door aan Guido Kluijtmans die de lezer ongetwijfeld mee zal nemen in zijn ervarin-
gen met ótrail runningô in binnen- en buitenland. 
 
 
Tot ziens en met sportieve groet, Frans Strikwerda 
 

 

http://foudraineoptiek.nl/
http://www.vandemeulengraaf.nl/
http://www.biglin.nl/
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Ledenwerving en PR AVGM beter in beeld 
 
Op 30 mei heeft een aantal betrokken leden vanuit een tweede brainstormsessie een mooie lijst 
met aandachtspunten samengesteld. Hiermee kunnen  we als club werken om ledenwerving en 
PR gestructureerd en ook clubbreed op te pakken 
Natuurlijk doen we als vereniging al aan ledenwerving en PR, maar het is nog erg versnipperd 
waarbij 'lopen' en 'baan' volkomen los van elkaar opereren. Het is daarbij vooral ad hoc opgezet 
waarbij ook organisatoren van evenementen de werving voor het evenement nog wel eens als 
sluitpost opnemen 
ñHet was een goed georganiseerd evenement, alleen jammer dat bijna niemand zich opgegeven 
heeft.ò 
ñOeps, het stukje voor in de krant, zou dat volgende week nog in Groeiend Best kunnen?ò  
Helaas zijn dit praktijkvoorbeelden. Zo ging recent een goed opgezette en doordachte pupillen-
wedstrijd niet door omdat er vrijwel geen aanmeldingen waren. In dit geval was er een gat gevallen 
tussen de organisatoren en de trainers die het hadden moeten promoten 
Pieter Grootes wordt regelmatig extreem laat gevraagd om nog even een stukje werving voor een 
evenement in het artikel voor Groeiend Best op te nemen. Ontzettend jammer en onnodig als zo'n 
evenement al maanden op de rol staat. 
 

Hoe kunnen we heel die brede opzet, die we niet alleen ledenwerving 
maar zeker ook PR kunnen noemen, beter opzetten? Vanuit de brain-
stormsessie gaat er een document met daarop 36 aandachtspunten, 
suggesties en vraagstellingen naar het bestuur. Als die 36 punten worden 
opgepakt, dan gaan we slagen maken! 
 
 
Tom Lassing 
 
 

http://www.samenspel.nl
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Het weekend voor het 60-jarig jubileumfeest 
 
ò Laten we eens gek doenñ, zeiden drie mannen op een mooie lentedag tegen elkaar. Terwijl de 
een een professionele hogedrukspuit regelde van het bedrijf Purschel Schoonmaak zorgden de 
anderen voor het benodigde natje en droogje. In het weekend van 8 april gingen zij, nog net niet 
met hun bedden onder de arm, op weg naar GM om aldaar het gebouw van buiten helemaal te 
reinigen. Drie hele dagen later kreeg de redactie onderstaand bericht. 
 
Het zit erop! Onder de smurrie op de muren bleek een rood-wit-
blauw clubgebouw verscholen te zitten. Met de heet water 
drukspuit die Purschel Schoonmaak (www.purschel.nl) be-
schikbaar heeft gesteld hebben we dit weekend de volledige 
klus kunnen klaren. Daar zijn we best een beetje trots op! 
 
 
Martin Nijkamp, Koen van den Boomen en Niels Groen. Com-
plimenten voor de geweldige schoonmaakactie! 
 

  

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.purschel.nl%2F&h=ATNhgflEzbuyWg_83wHgO7fNAXblqaQ1Fnjs1oRTQNMlk0bzTqe7DFZF6-V_SyXzvSautseHnEeHF79_DgltF-lJkGQEnehUpYwZsO5zMb8cvspmUORBeG0sjbS7UfZubEAxzlWbmH4TV06urho&enc=AZN9tI0smq5a5Dc-haiu2GfObyQrc986S1yKwEYP5xCl5pJAGRBPmPeUkqF-7r15zAFT7XXSiA5Q6LY1g3_0j3fZ1WsvGT93A58a0Q4gVcPRkh6GfiIsal_WZhDJM64qtuiH6KzF0J4IssaSwg6FWUbw6V6a3m5HPNEn_qWfrT7lkuUOYfkdey7zPKm4zeZnSpHXiwLwDpuiJEdsmYj8Lpkp&s=1
http://tankstation-vankemenade.nl/
http://www.osteopathiekleuters.nl
http://www.onzeclubwinkel.nl/
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Jubileumfeest met fotoôs  

 

 

Ontvangst van de gasten Ere voorzitter Harry van de Sande 

Speech van voorzitter Paul Hoen 

Bootcamp onder leiding van Patrick Bindels 


